
Protokół Nr 3/2025 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty i Kultury 

z dnia 4 marca 2025 roku 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bieżuniu, 

ul. Warszawska 2. Posiedzeniu przewodniczyła Pani Izabela Nadolska Przewodnicząca 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 10:35 otworzyła posiedzenie Komisji. Po powitaniu 

członków Komisji i zaproszonych gości oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 6 członków Komisji - co wobec składu Komisji w liczbie 7 -

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecna na 

posiedzeniu radna p. Agata Dorota Kościelna. 

W posiedzeniu po raz pierwszy uczestniczyła radna p. Joanna Bagińska, która złożyła 

ślubowanie podczas XI Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu w dniu 25.02.2025r. 

Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Andrzej Sztybor - Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń, 

2. Pani Barbara Rogowska - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu, 

3. Pani Jolanta Pawłowska - dyrektor ZPO w Bieżuniu, 

4. Pan Adam Stolarski - dyrektor SSP w Sławęcinie, 

5. Pan Piotr Karpiński - radny, 

6. Mieszkańcy gminy-4 osoby. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświatv Kultury p. Izabela 

Nadolska przedstawiła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie informacji na temat dyżurów w punkcie konsultacyjnym dla osób 

uzależnionych od alkoholu i ich rodzin. 

3. Sprawa dowożenia dzieci do szkół. 

4. Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty 

i Kultury Rady Miejskiej w Bieżuniu za rok 2024. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2025. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Nie wniesiono zmian do porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty i Kultury p. Izabela 

Nadolska przeprowadziła głosowanie nad porządkiem posiedzenia, ,,za" jego przyjęciem 

głosowało 6 członków Komisji, 1 „nieobecny". 
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Ad pkt 2. 

Przedstawienie informacji na temat dyżurów w punkcie konsultacyjnym dla osób 

uzależnionych od alkoholu i ich rodzin. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska powiedziała, że jak przyjdzie p. burmistrz, 

to wypowie się w tej sprawie. 

Ad pkt 3. 

Sprawa dowożenia dzieci do szkół. 

Przewodnicząca Komisji p. Lzabela Nadolska powiedziała, że w tamtym roku tą sprawą 

już się zajmowano. Związane jest to z tym, iż od tego roku zmieniła się ilość autobusów 

w związku z awarią autobusu szkolnego, wobec czego dzieci z miejscowości Stawiszyn

Łaziska, Stawiszyn-Zwalewo, Wieluń i Sławęcin mają o wiele dłuższą trasę. Zastanawiano 

się, co zrobić. Przypomniała, że była propozycja zakupu autobusu. Z tego, co wie to został 

złożony wniosek o dofinansowanie zakupu autobusu, ale nie ma jeszcze rozstrzygnięcia 

tego programu. Jeżeli fundusze zostaną przyznane, to myśli, że wszyscy radni się z nią 

zgodzą, że bardzo chętnie przystąpimy do tego. 

Radny p. Daniel Liszewski zapytał, jakie jest zagrożenie, że nie dostaniemy. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska odpowiedziała, że nie ma wyników, nie 

została podana informacja, kiedy będą. 

Radna p. Ewelina Liszewska powiedziała, że wczoraj oglądała na stronie i nie ma żadnych 

wyników ogłoszonych programów. 

Radny p. Daniel Liszewski zapytał, do kiedy jest termin rozstrzygnięcia konkursu. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska odpowiedziała, że jeżeli jest podany luty

marzec, to do końca marca trzeba czekać. 

Mieszkanka gminy p. M. W. zapytała, co w momencie, kiedy okaże się, iż nasza gmina 

nie dostanie dofinansowania. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska odpowiedziała, że trzeba spytać 

p. burmistrza. Dodała, że wszyscy wiedzą, jaka jest sytuacja gminy. Myśli, że będzie 

ciężko zakupić z własnych środków. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zapytał, gdzie to było złożone, czy do programu -

autobusy dla mazowieckich szkół. 

Radna p. Ewelina Liszewska odpowiedziała, że tak. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przedstawił warunki programu. Dopytał, w którym 

naborze złożono wniosek, czy w tym roku do 10 stycznia 2025r., czy w poprzedniej 

kadencji. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska odpowiedziała, że w nowym naborze, ze 

stycznia. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że jakby się udało to jest szansa, żeby 

pewne problemy rozwiązać. Dodał, że należałoby wesprzeć LO w Bieżuniu, żeby te 

dojazdy były dobrze zsynchronizowane i dla licealistów dostępne. Nie wydaje mu się, 
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żeby gmina mogła kupić taki sprzęt ze środków własnych. Jeżeli nie będzie decyzji, to 

trzeba będzie rozwiązać ten problem inaczej. Myśli, że na zasadzie rozpisania nowej 

specyfikacji pod zamówienie publiczne. Nadmienił, że sytuacja jest bardzo trudna, bo 

część licealistów będzie musiała wcześniej wracać, gdyż innego autobusu już nie będzie. 

Odnosząc się do obwodów kształcenia powiedział, że trzeba próbować naszą 

społeczność edukować pod tym kątem, żeby nie wyłamywać się z nich i nie stwarzać 

dodatkowych trudnych sytuacji dla dzieci. Był zszokowany tym, że dziecko dojeżdża do 

szkoły lh 10 min. W tym przypadku są dwa rozwiązania: pierwsze, że dzieci powinny 

chodzić do danego obwodu, a drugie to wsparcie dojazdów. Lepiej byłoby, żeby dzieci 

chodziły do swoich obwodów, bo byłoby to korzystniejsze dla całej gminy, nawet dla 

kosztów związanych z utrzymaniem nauczycieli. Jest pod wrażeniem szkoły 

w Sławęcinie. Panuje tam atmosfera rodzinna, nauczyciele pracują na pełnych obrotach 

i sumiennie. Warto wykorzystać ten potencjał, który jest na miejscu. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że koszt autobusu to ok. 1 mln zł, a 

dofinansowanie ok. 700 tys. zł, czyli 300 tys. zł musiałoby być wkładu gminy. Z ostatniej 

komisji i sesji wiemy, że stan finansów jest ciężki. Zapytał, czy 300 tys. zł by się znalazło. 

Dodał, że będzie omawiany koszt utrzymania autobusu, który był do tej pory. Po tej 

analizie radni będą mieli pogląd, jaką podjąć decyzje, czy nowy autobus, czy może lepiej 

opłacałoby się wynająć dodatkowy autobus. Rozumie rodziców, bo jest to ich troska 

o własne dzieci. Też nie chciałby, żeby jego dziecko dojeżdżało ponad godzinę do szkoły. 

Odnosząc się do sprawy uczniów z LO powiedział, że starostwo zawsze oczekuje, żeby 

współfinansować pewne rzeczy. Uważa, że powinno ono dołożyć do autobusów, które 

dowożą też młodzież licealną do szkoły. Nadmienił, że powinno to być nakreślone 

w powiecie, że są też oczekiwania ze strony gminy. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że licealista dla przewoźnika jest 

czystym zyskiem, bo on płaci za siebie. Zaproponował powrót do projektu, do którego 

razem z p. Barbarą Rogowska przekonał radę - dzieci z liceum były traktowane jak dzieci 

ze szkoły podstawowej. To była też zachęta dla rodziców. Na to, żeby starostwo zapłaciło 

za nich bilety, pewnie się nie zdecyduje. Jak widać są problemy z chodnikiem, co jest 

bardziej dla nich strategiczne. 

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że zgadza się z radnym p. Grzegorzem Krzysztofem 

Jabłońskim. Dodał, że gmina nie liczy na zyski, tylko liczy na to, żeby obsłużyć nasze 

dzieci. Jeżeli nie dostaniemy nowego autobusu możemy kupić używany i zrobić 

wszystko, żeby on się pojawił. Może trzeba by rozwiązać sytuację, o której była rozmowa 

wcześniej tzn. zatrudnić kierowcę nie w szkole tylko np. żeby był przypisany do gminy, 

albo do Zakładu Komunalnego. Trzeba się zastanowić, żeby ten kierowca mógł jeździć 

popołudniami oraz świadczyć usługi dla klubów sportowych, pracowników M-GOK, 

seniorów i dla każdego innego, który by chciał przyjść zapłacić po to, żeby wynająć 

autobus. Dodał, że mógłby on zarabiać. Wtedy może nie byłoby problemu 

z utrzymaniem tego i może nawet następnego. 
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Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że do jednostki w Kazuniu mają od 12 

do 19 wyjazdów rocznie. Dodał, że jeżeli byłaby możliwość, że gimbus objedzie, to za to 

dostałby wynagrodzenie, czyli jest to zmniejszenie kosztów utrzymania. 

Radna p. Ewelina Liszewska powiedziała, że korzystając z przewoźnika płacimy za 30 km 

darmo, bo musi po nas przyjechać i odjechać na pusto. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że w dużej mierze popiera rodziców, 

co nie znaczy, że nie trzeba oddać prawdy, która jest po drugiej stronie, iż narazili dzieci 

na tą godzinę dojazdu podejmując decyzje w tej sprawie. Wie, że tak nie powinno być. 

Skoro zastaliśmy taki stan, to naszym moralnym obowiązkiem jest doprowadzenie, żeby 

nie było takiej sytuacji. Warto, żeby kolejni rodzice nie podejmowali takich decyzji. Jak 

najbardziej rozumie sprawy finansowe. Jest przerażony taką sytuacją, że wchodząc, jako 

rada do tego budżetu, który był wspaniały okazało się, że brakuje w nim 5 mln zł. 

Mieszkanka gminy p. ż. P. powiedziała, że należy do obwodu do Bieżunia. Dodała, że od 

12 lat słyszy, że środków nie ma. Nie rozumie, jak można oszczędzać na dzieciach. 

Dyrektor ZPO w Bieżuniu p. Jolanta Pawłowska powiedziała, że rozumie jak najbardziej 

rodziców. Po spotkaniach, które odbywały się uważa, że organ prowadzący robi 

wszystko, żeby dzieciom pomóc. Myśli, że radni będą robili wszystko, co w ich mocy, 

żeby pomóc. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zdeklarował się rodzicom, że jeżeli rada będzie 

miała przeznaczyć 300 tys. zł na samochód bojowy, albo na autobus, to jest za tym, żeby 

przeznaczyła na autobus. Przedstawił, jaki rynek pracy można zaproponować przyszłym 

pokoleniom. W jego ocenie przyszłością naszej Małej Ojczyzny jest stawianie na: 

ekologię; zalesianie miejsc, które można zalesić; rewitalizację Wkry; robienie pasaży nad 

Wkrą; odbudowę zieleni i ograniczenie, albo całkowite zamknięcie możliwości 

rozbudowy nowych chlewni i kurników, a z drugiej strony stworzenie warunków, żeby 

powstawały zakłady pracy. Dodał, że największym problemem jest tzw. opaska 

uciskowa, którą stanowią finanse publiczne, a nie mamy żadnych zewnętrznych 

dochodów oprócz subwencji i naszych podatków, które nie są w stanie zapewnić 

pełnego funkcjonowania, jeżeli chodzi o inwestycje. 

Radny p. Ryszard Gadomski odnosząc się do przeznaczenia środków na wóz strażacki 

powiedział, że jest przyznana kwota 1.250.000 zł. Nie wie, czy ktoś wybaczyłby radnym 

gdyby mieli podjąć decyzję, żeby nie dołożyć do niego. 

Radny p. Daniel Liszewski zapytał, czy jest decyzja, że już jest. 

Radny p. Ryszard Gadomski odpowiedział, że tak. Uważa, że nad tym nie powinni nawet 

dyskutować. Zapytał, jaki autobus brany jest pod uwagę . 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że mały na 21 osób 

z platformą dla osób z niepełnosprawnością. 

Radny p. Ryszard Gadomski zapytał, jaki byłby wkład gminy. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że ponad 200 tys. zł. 

Dyrektor ZPO w Bieżuniu p. Jolanta Pawłowska powiedziała, że jak robiła na początku 

roku rozeznanie, to w jej szkole jest 28 osób z obwodu szkoły w Sławęcinie. Dodała, że 
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szkoła jest bardzo dobrze wyposażona. W klasie, w której jest kilka osób więcej można 

wypracować z uczniem, bo do każdego na każdej lekcji można dotrzeć. Myśli, że bardzo 

dobre byłoby uświadamianie rodziców, że jednak warto do tej szkoły dać dziecko. 

Mieszkaniec gminy p. M. N. odpowiedział, że rozumie jak jest kilka osób w klasie, ale jak 

jego dziecko miałoby chodzić do klasy dwuosobowej, czy to byłoby dobre. Praktycznie 

brak kolegów i non stop prace domowe oraz odpytywanie. Dodał, że nie miałoby ono 

odpoczynku, gdyby dwie osoby chodziły do klasy, dlatego przeniósł je do Bieżunia. 

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że nie porównujemy, czy jedna szkoła jest lepsza, 

czy gorsza. Dodał, że jeżeli będziemy chcieli zmuszać rodziców do obwodów, to oni 

dzisiaj są na tyle mobilni, że mogą zabrać dzieci do zupełnie innej szkoły. Podał przykład 

szkoły z Sadłowa. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że działania sąsiedniej gminy tworzące 

lepsze warunki powodowały, że był odpływ dzieci. 

Mieszkanka gminy p. M . W. powiedziała, że myśli, że gdyby dzieci chciały iść do 

Radzanowa, to wójt bez problemu podstawi autobus. 

Dyskutowano o kwestii autobusu. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska podsumowała, że czekamy na 

rozstrzygnięcie programu. Dodała, że w momencie otrzymania informacji, czy pieniądze 

są, czy nie ma spotkamy się i zdecydujemy, co dalej. 

Powrócono do pkt 2. 

Przedstawienie informacji na temat dyżurów w punkcie konsultacyjnym dla osób 

uzależnionych od alkoholu i ich rodzin. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska powiedziała, że ten punkt funkcjonował 

w M-GOK w Bieżuniu. Dodała, że został on zawieszony, bo jest remont. Zapytała, jak 

w tym momencie to wygląda. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że pierwszy dyżur jest 

w piątek z nową osobą. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska dopytała, czy jest nowy terapeuta. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że tak. Dodał, że przez 

marzec i kwiecień będzie od godziny 16:00, co drugi piątek przez dwie godziny. 

Radny p. Daniel Liszewski zapytał, kto to jest. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że jest to osoba, która 

pracuje w innych gminach. Dodał, że jest to psychoterapeuta uzależnień. 

Ad pkt 4. 

Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Bieżuniu za rok 2024. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska przedstawiła roczne sprawozdanie 

z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej 
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w Bieżuniu za rok 2024. Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby coś wnieść do 

sprawozdania rocznego. 

Nie wniesiono zmian. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem 

przedstawionego rocznego sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Spraw 

Socjalnych, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Bieżuniu za rok 2024. ,,Za" jego 

przyjęciem głosowało 6 członków, 1„nieobecny". 

Ad pkt 5. 

Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2025. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska przedstawiła plan pracy Komisji Zdrowia, 

Spraw Socjalnych, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Bieżuniu na rok 2025. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zaproponował, że z racji tego, że słychać sporo 

informacji na temat ruchów antyszczepionkowych, czy nie można by w ramach punktu 1 

uzyskiwać informacje na temat szczepień dzieci w naszym „Ośrodku Zdrowia". Przybliżył 

sprawę. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska odpowiedziała, że w momencie 

wyznaczonego terminu Komisji prosi o zgłoszenie do biura rady, jakie informacje chciano 

by jeszcze uzyskać. Poprosi p. kierownika, żeby przyszedł i przedstawił. Zapytała, czy 

radny chce rozszerzyć plan, czy zostawić w takiej formie, jak jest. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński odpowiedział, że może taki być, tylko żeby 

pamiętać o tym np. w ramach sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska powiedziała, że postara się pamiętać, żeby 

ten temat poruszyć na następnej Komisji. Następnie przeprowadziła głosowanie nad 

przedstawioną uchwałą w sprawie planu pracy Komisji na rok 2025. 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, 

Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 4 marca 2025 roku w sprawie planu 

pracy Komisji na rok 2025, ,,za" jej podjęciem głosowało 6 członków, 1„nieobecny''. 

Ad pkt 6. 

Wolne wnioski i informacje. 

• Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że poruszony przez niego 

temat związany z obwodami szkół jest przyszłością naszych placówek 

oświatowych, która jest niezmiernie ważna, żeby taką strukturę utrzymać, jaka 

jest. Dlatego to zrobił, żeby wszystkie osoby, które są wokół miały poczucie 

odpowiedzialności. Mocno go zaskoczyła sytuacja, że 28 osób jest z obwodu 

szkolnego Sławęcina. Dodał, że słyszał kiedyś też taką informację, iż niektórzy 

uczniowie nie mogli być przyjęci do szkoły, bo nie było w niej wyżywienia. W tej 

chwili wie, że wyżywienie jest zapewnione. Zapytał, co radni myślą o tym. 
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Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że pięć lat temu była dyskusja w sprawie 

szkoły w Sławęcinie, bo był pomysł zmniejszenia stopnia edukacji. Radni 

wówczas nie pozwolili, żeby Sławęcin został zredukowany. Dodał, żeby nie stanąć 

przed takim dylematem, co dalej zrobić ze Sławęcinem. Nigdy nie zagłosuje nad 

tym, żeby zamknąć Sławęcin. Placówka potrzebna jest po to, żeby było to miejsce 

kulturalne dla tej miejscowości. Nadmienił, że 28 osób przyjeżdżających do 

Bieżunia to jest bardzo dużo. Rozumie rodziców, bo są to dylematy. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska powiedziała, że rozmawiała z mamą, 

której dziecko chodzi do Sławęcina i która ją zapytała, po co trzymana jest szkoła 

w Sławęcinie. Była zdziwiona zdaniem tej mamy. Dodała, że ilu jest rodziców, tyle 

jest rad. 

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że nie spytaliśmy się p. dyrektor ile dzieci 

chodzi z obwodu Bieżunia. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska odpowiedziała, że jest to dobre 

pytanie na następną sesję. 

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że może w takim razie powinniśmy się 

zastanowić też nad naszym „Ośrodkiem Zdrowia", dlaczego ludzie, którzy są 

w okręgu jeżdżą do innych ośrodków. Dodał, żeby też namawiać. 

Radny p. Ryszard Gadomski odpowiedział, że tam zaniechania były z dawna i nie 

czyniono nic ku temu, żeby zatrzymać ludzi w Bieżuniu. 

Radna p. Ewelina Liszewska powiedziała, że była taka sytuacja, iż dziecko z gminy 

Lutocin nie zostało przyjęte, bo nie było miejsca, gdyż przedszkole było 

przepełnione. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że jest za tym żeby szkoły 

istniały, bo jest to rzecz kulturotwórcza. Przedstawił, jak wygląda tam proces 

kształcenia i opieki. Nakreślił zagrożenia, jakie są w większych szkołach. Dodał, że 

był przeciwnikiem likwidacji szkoły w Sadłowie. Do tej pory nie rozumie decyzji 

w sprawie jej likwidacji. Wie, że dzisiaj można powiedzieć o każdej szkole, że 

ekonomicznie się nie opłaca. Nie przeliczymy tego wszystkiego, co straciliśmy na 

pieniądze. 

Radna p. Ewelina Liszewska zapytała, czy w Sławęcinie jest oddział przedszkolny. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że jest. 

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że słuchając dzisiejszej rozmowy to się 

zastanawia, czy ktoś „rzucił" taki pomysł, że szkoła w Sławęcinie ma nie istnieć. 

Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska odpowiedziała, że nie. 

Dyskutowano o uczniach szkoły w Sławęcinie . 
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Ad pkt 6. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji p. Izabela Nadolska 

o godz. 11:44 zamknęła posiedzenie. 

Do protokołu załącza się: 

• listę obecności, 

• usprawiedliwienie nieobecności, 

• roczne sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty 

i Kultury Rady Miejskiej w Bieżuniu za rok 2024; 

• Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty i Kultury Rady 

Miejskiej w Bieżuniu z dnia 4 marca 2025 roku w sprawie planu pracy Komisji na 

rok 2025. 

Protokołowała: 

Izabela Sztybor 

~ fpo,J 

Przewodnicząca 

Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, 
Oświaty i Kultury 

u-i r~ ~ . \J --wli en 
rzabela Nadolska '---
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